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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2023/24:304 Vargstammen

Vargens utbredning fortsätter att skapa oro, framför allt på landsbygden. Även 
om tilldelningen av licensjakt för varg blir lägre än för innevarande år är det 
positivt att södra rovdjursförvaltningsområdet ingår. Mindre positivt är utfallet 
eftersom vi fortfarande kommer att ha områden med hög koncentration av 
vargrevir, i rak motsats till länsstyrelsens egen uttalade målsättning med 
licensjakten, det vill säga att minska tätheten av vargrevir och koncentrationen 
av varg där den är som störst.

Mot bakgrund av detta vill jag ställa en fråga till landsbygdsminister Peter 
Kullgren:

 

Vad avser ministern och regeringen att göra för att skapa förutsättningar för 
licensjakt i områden såsom Skaraborg med hög koncentration av vargrevir?

………………………………………

Erik Ezelius (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2023-11-28
Besvaras senast
2023-12-06 kl. 12.00


